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Interpellation till kommunstyrelsens ordförande. 

Gällande Sporthall Staffansboområdet 

Vid kommunfullmäktige 2023-03-16 lämnade jag in en motion "Sporthall Staffansboomradet”. 

Kommunstyrelsens ordförande påpekade då att detta ärende redan var påbörjat. Och det stämmer, 
dock inte vad gäller hela motionen. Delen om undersökning av OPS-lösning för finansiering av 

byggnation/drift finns inte med. 

KSAU behandlade 22-04-26 ett ärende "Gamla hallen”. Där togs in en punkt: 

"undersöka förutsättningarna för en nybyggnation av en ny idrottshall i Hyltebruk. Placering i 

anslutning till Elias Fries eller dess närhet". 

Mina frågor blir då 

1. Vad har hänt under senaste året? 

2. Harman haft någon kontakt med Hyltebruks tennisklubb? 

3. Vilka verksamheter utöver skolidrott finns planerade i den nya hallen? Fotsal, padel, 

volleyboll, tennis — eller annan verksamhet? 

4. Vem tar slutgiltigt beslut om vilka verksamheter som ska inrymmas i den nya idrottshallen? 
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